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Rendkívüli tanácsülésre gyűltek össze a városatyák kedden délután. A szombatfalvi Orbán
Balázs utcában található Nép Háza épületének rehabilitálása, korszerűsítése, kibővítése és
berendezése, méginkább a projekt költségvetésének elfogadása volt egyedüliként napirenden.

  

„Szerződés-előkészítési fázisban vagyunk, kell vállalni a kétszázalékos önrészünket és a nem
elszámolható költségeket" – fejtette ki a tanácsosoknak Orbán Árpád, miért gyűlt össze az
önkormányzat. Szerdáig kellett elfogadniuk a megállapított önrészt, és az előre nem látható
költségeket, hogy a pályázat – amelyen keresztül 
több mint kétmillió lejes összeget kapnának a Nép Házának felújítására
– a következő fázisba léphessen. Az ülésen résztvevő tanácsosok kivétel nélkül támogatták a
határozattervezetet.
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  Az alpolgármester szerint Székelyudvarhely közössége „visszanyerné" az épületet újszerepével, ami az idősek napközbeni foglalkoztatása, étkeztetése lenne. Kihangsúlyozta, nem öregek otthonáról, hanem nappali foglalkoztatóról van szó. Egyelőre infrastrukturális fejlesztésekről van szócsupán, de sikeres pályázat esetén a működtetés mikéntjét is megvitatják.  „Ha tudnánk egy ilyen napközi otthont létesíteni, ahol megfelelő infrastruktúrával egy jószemélyzet el tudná látni az időseket, akár olyanokat is, akik mozgáskorlátozottak, és estérevisszakerülhetnének a lakásukba, abba a kis közösségbe, amit megszoktak, kevesebbtraumával járna nekik" – magyarázta az alpolgármester, miért inkább egy foglalkoztató mellettdöntöttek az idősek otthona helyett.
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